

No. 45796

Multilateral

Council of Europe Convention on Laundering, Search, Seizure and Confiscation of the Proceeds from Crime and on the financing of terrorism (with appendix). Warsaw, 16 May 2005

Entry into force: *1 May 2008, in accordance with article 49*

Authentic texts: *English and French*

Registration with the Secretariat of the United Nations: *Council of Europe, 2 February 2009*

Multilatéral

Convention du Conseil de l'Europe relative au blanchiment, au dépistage, à la saisie et à la confiscation des produits du crime et au financement du terrorisme (avec appendice). Varsovie, 16 mai 2005

Entrée en vigueur : *1er mai 2008, conformément à l'article 49*

Textes authentiques : *anglais et français*

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : *Conseil de l'Europe, 2 février 2009*

Participant	Ratification	
Albania	6 Feb	2007
Bosnia and Herzegovina	11 Jan	2008
Malta (with declarations)	30 Jan	2008
Moldova (with reservation and declarations)	18 Sep	2007
Poland (with declarations)	8 Aug	2007
Romania (with declarations)	21 Feb	2007

Note: The texts of the declarations and reservations are published after the list of Parties
-- Les textes des déclarations et réserves sont reproduits après la liste des Parties.

Participant	Ratification	
Albanie	6 févr	2007
Bosnie-Herzégovine	11 janv	2008
Malte (avec déclarations)	30 janv	2008
Moldova (avec réserve et déclarations)	18 sept	2007
Pologne (avec déclarations)	8 août	2007
Roumanie (avec déclarations)	21 févr	2007

Declarations made upon Ratification

Déclarations faites lors de la Ratification

MALTA

MALTE

[ENGLISH TEXT – TEXTE ANGLAIS]

In accordance with Article 3, paragraph 2, of the Convention, Malta declares that Article 3, paragraph 1, shall apply only in so far as the offence is punishable by deprivation of liberty or a detention order for a maximum of more than one year.

In accordance with Article 9, paragraph 4, of the Convention, Malta declares that Article 9, paragraph 1, shall apply only in so far as the offence is punishable by deprivation of liberty or a detention order for a maximum of more than one year.

In accordance with Article 24, paragraph 3, of the Convention, Malta declares that Article 24, paragraph 2, shall apply subject to Malta's constitutional principles and to the basic concepts of the Maltese legal system.

In accordance with Article 33, paragraph 2, of the Convention, Malta declares that the central authority designated in pursuance of paragraph 1 is :

The Office of the Attorney General
Attorney General's Chambers
The Palace
Valletta
Malta

In accordance with Article 35, paragraph 3, of the Convention, the Government of Malta declares that requests and annexed documents should be addressed to it accompanied by a translation into English.

In accordance with Article 42, paragraph 2, of the Convention, the Government of Malta declares that information or evidence provided by it under this Convention may not, without its prior consent, be used or transmitted by the authorities of the requesting Party in investigations or proceedings other than those specified in the request.

[TRANSLATION – TRADUCTION]¹

Conformément à l'article 3, paragraphe 2, de la Convention, Malte déclare que l'article 3, paragraphe 1, ne s'applique que pour autant que l'infraction est punie d'une peine privative de liberté ou d'une mesure de sûreté d'une durée maximale supérieure à un an.

Conformément à l'article 9, paragraphe 4, de la Convention, Malte déclare que l'article 9, paragraphe 1, ne s'applique que pour autant que l'infraction est punie d'une peine privative de liberté ou d'une mesure de sûreté d'une durée maximale supérieure à un an.

Conformément à l'article 24, paragraphe 3, de la Convention, Malte déclare que l'article 24, paragraphe 2, ne s'applique que sous réserve des principes constitutionnels et des concepts fondamentaux du système juridique maltais.

Conformément à l'article 33, paragraphe 2, de la Convention, Malte déclare que l'autorité centrale désignée en application du paragraphe 1 est le :

*The Office of the Attorney General
Attorney General's Chambers
The Palace
Valletta
Malta*

Conformément à l'article 35, paragraphe 3, de la Convention, le Gouvernement de Malte déclare que les demandes et pièces annexes doivent lui être adressées accompagnées d'une traduction en anglais.

Conformément à l'article 42, paragraphe 2, de la Convention, Malte déclare que les informations ou éléments de preuve fournis en vertu de la Convention ne pourront, sans son consentement préalable, être utilisés ou transmis par les autorités de la Partie requérante à des fins d'investigations ou de procédures autres que celles précisées dans la demande.

¹ Translation supplied by